
Dz-07.0021.1.32.2020  

Protokół nr 74/2020 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 3 grudnia 2020 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Posiedzenie prowadził Szczęsny Filipiak – Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec. Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą obecności. 

O godzinie 15.35, po stwierdzeniu obecności pięciu członków Zarządu, przewodniczący 

otworzył posiedzenie. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 26.11.2020 r. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie 

z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy. 

3. Opiniowanie projektów uchwał zgłoszonych do przewodniczącego, które będą mogły 

zostać wprowadzone do porządku obrad sesji zwołanej na 15 września 2020 r. na 

podstawie § 29 ust. 1 Statutu Dzielnicy. 

4. Rozpatrzenie korespondencji bieżącej. 

5. Oświadczenia, komunikaty. 

Ad 1. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z 73. posiedzenia Zarządu 

Dzielnicy odbytego w dniu 26 listopada 2020 r. nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co 

jest równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad 2. 

Zarząd podjął uchwałę w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań 

zgodnie z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy (Uchwała nr 67/2020). Uchwała została podjęta 

jednomyślnie – 5 głosami za. 

Ad 3. 

Zarząd zapoznał się z projektami uchwał, zgłoszonymi do porządku obrad sesji Rady 

Dzielnicy zaplanowanej na 15 grudnia 2020 roku. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dla potrzeb zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa pochylni 

dla osób z niepełnosprawnością wraz z przebudową schodów łączących ul. Fabijańskich 

z ul. Sawickiego”, przygotowany przez Komisję Infrastruktury (druk nr 265) zreferował 

Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali Magdalena Mardyła i Szczęsny Filipiak. 

Pozytywna opinia do projektu została uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu budowy drogi publicznej kategorii gminnej 

klasy D wzdłuż obszaru KDD.11 wraz ze zjazdami w rejonie ul. Podłużnej w Krakowie, 

przygotowany przez Komisję Infrastruktury (druk nr 266) zreferował Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali Magdalena Mardyła i Witold Górny. 

Pozytywna opinia do projektu została uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 



Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu budowy drogi publicznej kategorii gminnej 

klasy D wzdłuż obszaru KDD.12, KDD.13 wraz ze zjazdami w rejonie ul. Podłużnej 

w Krakowie, przygotowany przez Komisję Infrastruktury (druk nr 267) zreferował Szczęsny 

Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie pozytywną opinię 

do projektu uchwały. Została ona uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zakazu postoju na ul. Starowolskiej (pismo znak: 

IR-02.7223.3109.2019 z 17.12.2019), przygotowany przez Komisję Infrastruktury (druk nr 

268) zreferował Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Witold Górny, Szczęsny Filipiak, Krzysztof Jakubowski, Marek 

Sikora. 

Po zakończeniu dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie pozytywną opinię do 

projektu uchwały. W związku z faktem, że ani jeden członek Zarządu nie opowiedział się za 

pozytywną opinią do projektu, przewodniczący poddał z kolei pod głosowanie opinię 

negatywną. Została ona uchwalona stosunkiem głosów: 3 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się. 

Ad 4. 

Rozpatrzono następującą korespondencję: 

 informacja Biura Obsługi Urzędu UMK nt. stanu środków poniesionych na utrzymanie 

Dzielnicy; przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował zabranych o zakupie laptopa 

na potrzeby Rady,  

 odpowiedź Zarządu Zieleni Miejskiej na pismo w sprawie terenów położonych przy 

ul. Pylnej (działki nr: 95/12, 95/14, 96/15, 95/21 obręb 7 Krowodrza) – przyjęto do 

wiadomości, 

Zarząd zapoznał się również z notatką sporządzoną przez jednostkę Klimat-Energia-

Gospodarka Wodna, ze spotkania w terenie w sprawie odwodnienia osiedla Zakamycze 

w dniu 24.11.2020 r.  

Ad 5. 

Witold Górny zapowiedział przygotowanie na styczniowa sesje Rady Dzielnicy projektu 

uchwały w sprawie progów zwalniających na ul. Bielańskiej. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godzinie 16.30 zamknął posiedzenie. 

 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczący 

                                                                                 Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek                                                        

                                                             Szczęsny Filipiak 
 

 

 

 

 


